
“Ik zit in de bewonersraad, omdat ik het belangrijk vind om 
mee te beslissen over dingen voor cliënten. De leden van de 
bewonersraad hebben mij als voorzitter gekozen. Ik heb heel 
hard geschreeuwd toen ik dat hoorde, zo blij was ik! Ik open 
en sluit de vergaderingen met de voorzittershamer. In de 
vergadering zorg ik ervoor dat iedereen aan de beurt komt.  
De rest van de week werk ik bij de technische dienst en bij de 
boerderij van Op de Bies. Maar ook bij Slot Schaesberg en bij 
Camping de Watertoren. Ik woon bij Koraal in Kerkrade.”

Ik vind het belangrijk om te vergaderen over:
“Dat er een BHV-cursus komt voor bewoners en jongeren. Als er 
iets gebeurt, moeten wij ook weten wat we moeten doen.”

Ik ben heel trots op:
“Het Regenboog Festival van vorig jaar. Het was mijn wens 
om zo’n feest te organiseren en dat heb ik vervolgens 
samen met afdeling R&V geregeld. Het was het eerste 
Regenboogfestival voor mensen met een verstandelijke 
beperking in Nederland!”

Ans van Dijk vervult sleutelrol
bij de Medische Dienst met verve

Drie nieuwe leden van de 
bewonersraad vertellen 
over wat hen beweegt

Afgelopen zomer is de nieuwe bewonersraad van Koraal 
regio Parkstad gestart. Na een officieel sollicitatiegesprek 
met de voorzitter van de oude bewonersraad en een lid 
van de verwantenraad zijn acht kersverse leden met veel 
enthousiasme aan de slag gegaan. 

Tijdens de vergaderingen schuiven vaak gasten aan die graag 
willen weten hoe de bewonersraad over bepaalde onderwerpen 
denkt. Ook komen er geregeld gasten die op verzoek van de 
bewonersraad iets komen uitleggen. Bijvoorbeeld waarom er 
tegenwoordig meer ZZP’ers worden ingezet, terwijl cliënten 
aangeven dat ze juist behoefte hebben aan bekende gezichten 
op de groepen. Andere onderwerpen waar de bewonersraad 
aandacht voor heeft zijn: de strategie langdurige zorg, de 
evenementenkalender, de Wet zorg en dwang, het regioplan, 
de begroting, gedragswetenschappers en de invulling van 
de nieuwe cliëntmedezeggenschap. De mening van de 
bewonersraad over deze onderwerpen is verwerkt in de 
adviezen en instemmingen van de cliëntenraad van Koraal 
Regio Parkstad. 
 
Om ook een gezicht te geven aan de nieuwe bewonersraad 
stellen de eerste drie leden zich graag aan u voor. 

Guido Hamers
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“Mijn stem laten horen. Dat vind ik belangrijk en daarom zit ik 
in de bewonersraad. Samen de discussie voeren over dingen die 
goed gaan, maar zeker ook over knelpunten. Over dingen die ik 
van anderen hoor en dingen die ik zelf ervaar. De bewonersraad 
heeft mij gekozen tot reservevoorzitter. Ik werk bij Koraal Media 
en logeer regelmatig in Kerkrade.”

Ik vind het belangrijk om te vergaderen over:
“Het feit dat mensen met een leesbeperking ook recht hebben 
op informatie. Daarom ben ik ambassadeur van het VN-verdrag 
Handicap. Het laten voorlezen van informatie op websites of 
dingen die iemand per mail krijgt is belangrijk als je niet of niet 
goed lezen kunt. Ik vind het belangrijk dat er op de website van 
Koraal een voorleesfunctie komt. Zeker omdat Koraal werkt voor 
mensen met een handicap die vaak niet goed kunnen lezen.” 

Ik ben heel trots op:
“Mijn website pcleesmevoor.nl, waar een overzicht staat van 
gemeenten en organisaties die een voorleesfunctie op hun 
website hebben.”

“Ik heb al veel ervaring met vergaderen in de bewonersraad, 
omdat ik bij Koraal locatie Maasveld ook in de bewonersraad 
heb gezeten. Toen ik bij Koraal in Kerkrade ben gaan wonen, 
heb ik me meteen opgegeven voor de bewonersraad van  
Koraal regio Parkstad. Ik werk een paar dagen in ‘t Winkeltje 
van Op de Bies. Daar vind ik het erg leuk. De rest van de dagen 
ben ik op de groep. Mijn familie en vriendinnen bij Maasveld zijn 
heel belangrijk voor mij.”

Ik vind het belangrijk om te vergaderen over:
“Dat cliënten meer kunnen meepraten. Dat ze meer leuke 
dingen kunnen doen, dat er meer leuke dagbesteding komt. 
Veilig wonen vind ik ook heel belangrijk. Bewoners moeten zich 
bijvoorbeeld ook veilig voelen in de nacht.”

Ik ben heel trots op:
“Dat ik in de bewonersraad zit, een eigen mening heb en die 
goed kan vertellen. Verder dat ik vrij zelfstandig ben en mijn 
eigen pillen mag beheren. En ook dat ik leuke dingen knutsel en 
mooie kleurplaten kleur.”

Jelle Koopmans Petra Consten
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